
 

Zápis ze 4. zasedání Obecního zastupitelstva v Javorníku dne 07.09.2017 v 18.00 hodin 

 

     Přítomni: Bartheldi Leoš, Nešpor Daniel, Jindřiška Trinklová, Němec Roman, Němcová Věra  

                   Pechanec Pavel,  
     
     Omluveni: Severová Leona. 

 

    Program zasedání: 1. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

                                2. Přečtení zápisu z minulého zasedání      

                       3. Schválení programu 

                                4. Pachtovní smlouva 

                                5. Schválení smlouvy s firmou JM Demicarr 

                                6. Dotace z programu obnovy venkova 

                                7. Zpráva finančního a kontrolního výboru 

                                8. Rozpočtové opatření č. 5 a 6 /2017 

                                9. Hospodaření obce k 31.8.2017 

                              10. Vyhodnocení svozu TKO k 31.8.2017 

                              11. Informace starosty obce 

                              12. Žádost občanů z osady Vysoká 

                              13. Žádost p. Havlíka M.  

                              14. Žádost p. Havlíka L. 

                              15. Žádost o dotaci ČEZ, oranžové hřiště                               

                              16. Diskuze 

                               
1. 

Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

 

Návrh usnesení 219: 

 

Obecní zastupitelstvo volí ověřovatele zápisu, kterými jsou Pavel Pechanec, Roman Němec 

a zapisovatelem Daniel Nešpor. 

 

 

Výsledek hlasování : Pro: 6     Proti: 0    Zdrželi se:   0 

 

Usnesení č. 219 bylo schváleno. 

 

                                                                          2. 

Přečtení zápisu z minulého zasedání 

 

Jindřiška Trinklová přečetla zápis z minulého zasedání. K zápisu nebyly připomínky. 

 

3. 

Schválení programu 

 

Starosta obce přednesl návrh programu obecnímu zastupitelstvu na zasedání č. 04/2017 

o návrhu programu zasedání zastupitelstva obce bylo hlasováno. 

 

Návrh usnesení 220:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje program jednání zastupitelstva obce.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 220 bylo schváleno. 

 

 

 

 

 



 

4. 

Pachtovní smlouva 

 

 

Obecní zastupitelstvo bylo seznámeno se záměrem o pronájmu pozemků mezi obcí Javorník a ZD 

Růžový palouček Morašice. 

 

Návrh usnesení 221:  

 

Obecní zastupitelstvo schválilo pachtovní smlouvu o pronájmu pozemků mezi obcí Javorník a ZD 

Růžový palouček Morašice. ( Viz. příloha ). 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0  

 

 

Usnesení číslo 221 bylo schváleno 

 

5. 

Schválení smlouvy s firmou JM Demicarr 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo smlouvu s firmou JM Demicarr na modernizaci víceúčelového hřiště 

v obci Javorník.  

 

Návrh usnesení 222:  

 

Obecní zastupitelstvo schválilo smlouvu s firmou JM Demicarr na modernizaci víceúčelového hřiště 

v obci Javorník. ( viz. příloha ). 

 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 222 bylo schváleno 

 

6. 

Dotace z programu obnovy venkova 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo využít dotaci z rozpočtových prostředků Pardubického 

kraje v rámci Program obnovy venkova na r. 2018 na „ opravu budovy obecního úřadu v obci 

Javorník z dotačního titulu č. 1. ( fasáda, zateplení, klempířské práce ). 

 

 

Návrh usnesení 223:  

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo využít dotaci z rozpočtových prostředků Pardubického 

kraje v rámci Program obnovy venkova na r. 2018 na „opravu budovy obecního úřadu v obci 

Javorník z dotačního titulu č. 1. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 223 bylo schváleno 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

7.  

Zpráva finančního a kontrolního výboru 

 

Starosta obce tímto žádá předsedu kontrolního výboru Pavla Pechance a předsedu finančního výboru 

Jindřišku Trinklovou vypracováním zápisu ze zasedání výborů do příštího zasedání zastupitelstva. 

Tyto zápisy budou přiloženy k příštímu zápisu ze zasedání. 

 

 

 

 

8. 

Rozpočtové opatření č. 5 a 6 /2017  

 

Starosta obce informoval zastupitele o rozpočtových změnách. 

 

Obecní zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtové změny č. 5 a 6 /2017 ( viz. příloha ).    

 

 

9. 

Hospodaření obce k 31.8.2017 

 

Starosta obce požádal předsedu finančního výboru paní Jindřišku Trinklovou, aby seznámila 

zastupitele s hospodařením obce k 31.08.2017. 

 

Příjmy: 2.415.293,73,- Kč                  

Výdaje:1.455.074,42,- Kč 

 

 

 

10. 

Vyhodnocení svozu TKO k 31.8.2017 

 

Starosta obce požádal paní Jindřišku Trinklovou, aby seznámila zastupitele s vyhodnocením svozu 

TKO k 31.8.2017. 

 

Příjmy : 121.581,- Kč 

Výdaje :127.163,- Kč 

 

 

 

11. 

Informace starosty obce 

 

Starosta obce informoval zastupitele o zadání opravy elektroinstalace v přízemí budovy kulturního 

zařízení. 

 

Starosta obce informoval zastupitele o zadání opravy vodoinstalace v budově Obecního úřadu. 

 

Starosta obce informoval zastupitele o neposkytnutí dotace na kompostéry z důvodu nedostatečné 

alokace na dotačním titulu, přestože obec všechny požadavky splnila. Obec opětovně žádá o dotaci 

na kompostéry v rámci Mikroregionu Vysokomýtsko. 

 

Starosta obce tímto žádá občany, aby byli ohleduplní vůči ostatním občanům a zvlášť vůči majitelům 

psů a zdrželi se střílení zábavné pyrotechniky mimo vítání Nového roku. 

 

 

 

 

 

 



 

12. 

Žádost občanů z osady Vysoká 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo žádost občanů z osady Vysoká o umístění dopravních značek 

zákazu vjezdu a dalších souvisejících značek na křižovatce před osadou Vysoká z důvodu 

neúměrného zatěžování a tranzitního průjezdu nákladních vozidel velké hmotnosti.  

 

Návrh usnesení 224:  

 

Obecní zastupitelstvo vydává souhlasné stanovisko k žádosti občanů z osady Vysoká o umístění 

dopravních značek zákazu vjezdu a dalších souvisejících značek na křižovatce před osadou Vysoká 

z důvodu neúměrného zatěžování a tranzitního průjezdu nákladních vozidel velké hmotnosti.  
( žádost viz. příloha ) 
 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 224 bylo schváleno 

  
13. 

Žádost p. Havlíka M. 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo žádost p. Havlíka M. o prodeji obecního pozemku na p. č. 235 v k.ú. 

Javorník u Vysokého Mýta. ( žádost viz. příloha ). 

 

Návrh usnesení 225:  

 

Obecní zastupitelstvo projednalo žádost p. Havlíka M. a schvaluje záměr prodat obecní pozemek p.č. 

235 v k.ú. Javorník u Vysokého Mýta. Záměr o prodeji bude vyvěšen na úřední desce. 

 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 225 bylo schváleno 

 

14. 

Žádost p. Havlíka L. 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo žádost a stížnost p. Havlíka L. o osazení obrubníků podél domu. č.p. 

99, odbagrování navezené zeminy, odhrnování sněhu v zimním období a umístění svodnic do 

obecních cest a odstranění vzniklých škod na jeho nemovitosti způsobených vyasfaltováním místní 

komunikace. 

 

Návrh usnesení 226:  

 

Obecní zastupitelstvo na základě místního šetření, konzultace se stavební firmou, pořízené 

fotodokumentace a videa, obecní zastupitelstvo zámítá žádost p. Havlíka L. jako neopodstatněnou. 

 

Obecní zastupitelstvo hlasovalo o žádosti p. Havlíka L. následovně: 

 

Výsledek hlasování: Pro: 0  Proti: 5  Zdrželi se:  1 ( Bartheldi ) 

 

Usnesení nevzniklo 

 

Firma na zimní údržbu bude požádána, aby sníh nebyl nahrnován k domu č.p. 99.   

 

 

 



 

 

15. 

Žádost o dotaci ČEZ, oranžové hřiště        

 

 

Obecní zastupitelstvo pověřilo místostarostu p. Nešpora o podání žádosti o dotaci na modernizaci 

víceúčelového hřiště „Oranžové hřiště“ u společnosti ČEZ a.s. 

 

 

Návrh usnesení 226:  

 

Obecní zastupitelstvo pověřuje  místostarostu p. Nešpora o podání žádosti o dotaci na modernizaci 

víceúčelového hřiště „Oranžové hřiště“ u společnosti ČEZ a.s 

 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

 

Usnesení číslo 226 bylo schváleno 

 

 

16.  

Diskuze 

 

Kvapil Milan vznesl požadavek, aby při rekonstrukci hřiště byla možnost zaledovat hřiště v zimním 

období. Dále vznesl požadavek na instalaci vodovodního řádu do čekárny u hřiště.  

 

Kvapil Milan dále upozornil na špatně fungující svod dešťové vody na rohu budovy Obecního úřadu.  

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Daniel Nešpor                                                   Starosta obce: Bartheldi Leoš 

 

 

Zápis vyhotoven dne: 11.09.2017 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

 

 

 

Pavel Pechanec 

 

 

 

 

 

Roman Němec 

 

 


